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Hei.
 
Ref: 23/4798 - 23/49867
 
Viser til tidligere innsendt søknad om tillatelse til tiltak uten ansvarsrett.
 
Fikk tilbakemelding via Altinn at dere trengte informasjon og tegninger for materialvalg, 
målestokk samt. godkjenning av nabo Terje Odland, Gnr. 1/269.
 
Terje Odland har, i tillegg til å signere nabovarsel med tegninger og mål som allerede er levert 
inn, gitt samtykke muntlig til oppgradering av veranda mot sin eiendom.
Denne oppgraderingen utgjør lite eller ingen forskjell mot hans eiendom i forhold til slik det er i 
dag. Verandaen som er der i dag, vil ikke få større areal, den blir bare fornyet da treverk er 
dårlig.
Både jeg og Terje har vært på ferie og dermed slitt litt med å få skrevet under hans godkjennelse 
av dette. Om nødvendig kan dette legges frem i uke 31.
Som nevnt, er alle opplysninger som er vedlagt søknaden diskutert med Terje og hans og 
ektefelle, og de har skrevet under og samtykket til arbeidet vi har tenkt å utføre. Nye tegninger 
vedlagt her er også gitt til Terje og Sigrid Odland.
Også vedlagt 3 bilder av utsikt/situasjon mot Terje sin eiendom for forståelse av høydeforskjell i 
terrenget.
 
Vedrørende materialvalg:
 
Det vil ikke bli brukt annet enn treverk, da vi ønsker å opprettholde samme stil som boligen har i 
dag. Veranda som allerede er der, vil bare bli fornyet med tilsvarende nye 
terrassebord/rekkverk. Viser til detaljerte dronefoto vedlagt søknaden og nye tegninger i 
målestokk vedlagt denne mail, og bekrefter herved at den nye verandaen mellom de to 
eksisterende verandaene vil ha samme utførelse/materiale som det som er der i dag og som er 
tydelig vist på bilder i søknaden. Kun treverk, malt i hvitt og i samme stil som boligen har i dag. 
Det skal ikke nyttes glass/stål rekkverk her.
 
Håper dette er tilstrekkelig informasjon for dere.
 
Mvh
Andreas Lerøy
97473131


